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ZÁPIS Z 1. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2022 
konaného dne 24.února 2022 v 15.00 hod. 

v obci Česká Metuje. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. M. Šrůtek, B. Klímová, V. Friml, Ing. J. Krtička, 

J.Cibulka, , P.Šubíř, M. Jirmann na základě plné moci 
 
Omluvení členové:  M. Maroul 
 
Hosté: účetní a zastupitelé obcí  
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   J. Cibulka 
 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Josef Cibulka 
  
Usnesení č.01/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje Josefa Cibulku ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení 
2. Úpravy rozpočtu 
3. Pódium DSO Policka 
4. Schválení výběru dodavatele stánků a zastřešení pódia 
5. Diskuze 
6. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil navržený program.  Z programu 

vyloučil bod týkající se cyklostezek z důvodu koronavirové karantény projektanta. Dále 
vyloučil bod týkající se úvěru od Komerční banky z důvodu nedodání podkladů bankou. 
K programu dále nebylo připomínek.   

 
 
Usnesení č.03/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

 
2) ÚPRAVY ROZPOČTU 
 

V návaznosti na zrušení smlouvy se společností Výravský s.r.o. o podpoře pediatrické 
péče je nutné upravit rozpočet na straně příjmů i výdajů o částku 84 000 Kč. 

 
Usnesení č.04/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje snížení rozpočtu na straně příjmů,  položky 4121 o 
84 000 Kč, a zároveň snížení na straně výdajů par. 3519 položka 5213 o 84 000 Kč.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
3) PÓDIUM DSO POLICKA 

J. Beran se zeptal přítomných, jestli od minulého zasedání někdo zajistil jinou 
organizaci pro stavění pódia DSO Policka než AMK Police nad Metují. Nikdo ze starostů 
nemá jinou organizaci, tudíž je třeba schválit podmínky navržené AMK Police nad Metují.  

 
Friml – stále si myslí, že pro spolky, které pořádají jakékoliv akce, je 5 000 Kč za kompletní 
pódium moc, ale uznává, že není jiná cesta  
 
Beran – nemá s navrženou cenou žádný problém 

 
 

 
Usnesení č.05/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje zvýšení plateb za postavení a zbourání pódia na 2 000 
Kč, za postavení a zbourání zastřešení pódia na 3 000Kč. V případě stavby pódia 
objednatelem svépomocí nebude přítomen člen AMK.  

Výbor dále schvaluje možnost navýšení ceny o 50% v případě obdržení objednávky 
méně než 14 dní před plánovaným termínem stavby. V případě stavby a zbourání pódia 
v jeden den může být cena zvýšena o 50%. Zvýšená cena bude účtována dle uvážení AMK 
vzhledem k okolnostem stavby.   
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
4) SCHVÁLENÍ VÝBĚRU DODAVATELE STÁNKŮ A ZASTŘEŠENÍ PÓDIA 

V rámci dotačního programu MAS Stolové hory byla schválena dotace na pořízení 
nového zastřešení pódia DSO Policka a pořízení dalších tří stánků pro půjčování v rámci 
území Policka.  

 
Osloveno bylo několik dodavatelů – zastřešení a stánky jsou rozděleny do dvou 
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zakázek – v každé oblasti.  
 
 
 
 

 Obdržené nabídky jsou seřazeny v následující tabulce.  
 

Dodavatel Cena s DPH
Vyrasta.cz 71 582,40 Kč
Tentino 78 295,00 Kč
Vella.cz 88 217,10 Kč
Eurostany.cz 94 851,00 Kč
Celtima s.r.o. 121 955,90 Kč

Dodavatel stánků 

 
 

Dodavatel zastřešení 
Dodavatel Cena s DPH 
Tyrex.cz 29 766 Kč 
Velkostany.cz 44 951,50 Kč 
Vyrasta               72 600 Kč 
Celtima neprovádí 
Topplachty.cz neprovádí 
kon-sys.cz neprovádí 
plachty-pergoly.cz neprovádí 

 
Friml – navrhuje oslovit p. Kejzlara z Velkých Petrovic, který šil současné zastřešení pódia 
DSO Policka – toto zastřešení je šité z kvalitnější plachty na kamiony 
 
Zeman – informoval o skutečnosti, že poptávaná plachta je v gramáži 650 gramů na metr 
čtverečný, což je gramáž kamionových plachet 
 
Friml – po sdělení této skutečnosti souhlasí se zadáním nejlevnější firmě 
 
Usnesení č.07/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje dodavatele stánků Vyrasta.cz v rámci dotace Podpora 
kulturního a spolkového života v regionu DSO Policka.  

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
Usnesení č.08/01/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje dodavatele zastřešení Tyrex.cz v rámci dotace Podpora 
kulturního a spolkového života v regionu DSO Policka.  
 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
5) DISKUZE 
 
Pediatrie, stomatologie 
Krtička – vznesl dotaz, jestli jsou nějaké novinky ohledně zajištění pediatrické péče na 
Policku 
 
Beran – jednal s MUDr. Langerem, který by pediatra zaměstnal a poskytl prostor, ale žádného 
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nemá; MUDr. Výravská je také ochotná poskytnout stávající ordinaci k pronájmu; dále oslovil 
perspektivní studenty pediatrie a stomatologie z Police n. M. a Žďára n. M.  
 
Šubíř – navrhuje vydat se komerční cestou, kdy by sháněl lékaře např. z Hradce Králové, 
kterému by se proplácely náklady na dojíždění; dále navrhuje pozvat členy zdravotní komise 
města Police n. Met. na pracovní zasedání DSO 
 
Beran – informoval o jednání s krajským radním Finkem na téma stomatologické pohotovosti 
– výsledek jednání bylo srovnání plateb, ale také zvětšení okruhu pro pohotovost na jednoho 
lékaře 
 
Šrůtek – navrhuje zkusit sehnat lékaře z Polska nebo Ukrajiny 
Beran – souhlasí, navrhuje starostům, aby zkusili zjistit možnosti, jestli někoho neznají 
 
Mobilní rozhlas 
 
Beran – zeptal se starostů, jestli někdo využívá aplikaci Mobilní rozhlas – chtěl by zatlačit na 
dodavatele se snížením ceny, pokud by byla větší objednávka, protože Polici n. Met. skokově 
narostla cena skoro o 100 % 
 
Klímová – Suchý Důl aplikaci využívá, cenu mají fixovanou do konce roku; ze 400 obyvatel 
mají zapojených kolem 80  
 
Krtička – v Machově nemají obecní rozhlas, který plně nahradili právě aplikací 
 
Koncert Police Sympony Orchestra 
Beran – informoval o termínu 16.-18.9.2022 na který se přesouvají všechny zrušené koncerty 
předchozích let, a požádal starosty o předběžnou rezervaci stanů a lavic z jejich obcí; koncert 
bude pořádán na broumovském letišti v šapitó z Edinburgu pro 3000 lidí 
 
Lyžařské trasy v Machově 
Krtička – ptá se J. Berana na postup jednání ohledně prodloužení tras pod Borem  
 
Beran – jednal s majitelem lesů, vše se připravuje na příští sezónu, finální jednání teprve 
proběhnou 
 
Sociální služby 
Friml – požádal J. Berana, jestli by bylo možné zajistit podrobné vyúčtování sociálních služeb 
pro obce – chtěl by informace o rozpadu nákladů – kolik si platí klient, kolik obec atd.  
 
Krtička – chtěl by k výše uvedeným informacím ještě vědět, za koho obec platí 
 
Správa a údržba silnic 
Šrůtek – navrhuje pozvat zástupce SÚS Náchod, konkrétně p. Koutníka, na pracovní jednání 
DSO Policka 
 
Dále navrhl pozvat na jednání zástupce Povodí Labe  
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6) ZÁVĚR 
 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Machově dle aktuální situace, termín je stanoven na 
19.5.2022 od 15 hodin.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání. 
 

Zapsal: Martin Zeman 
                 V České Metuji 25.2.2022 

 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Josef Cibulka 
 předseda svazku ověřovatel 


